
Agent Rossiego: Wpasowałby się w system gry Zemana
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Giuseppe Rossi był latem łączony z Romą. Giallorossi, co potwierdził w

jednym z wcześniejszych wywiadów jego agent, próbowali już wtedy

otworzyć negocjacje. Dziś wiadomo, że piłkarz póki co w Romie nie zagra,

gdyż na dniach stanie się piłkarzem Fiorentiny. Portal 

romanews.eu skontaktował się z agentem piłkarza, Giuseppe Pastorello.

 

Chłopak rozmawiał kiedykolwiek z Montellą?

- Nie, nie sądzę, że były kiedykolwiek szczególne kontakty.

 

Poza Fiorentiną było zainteresowanie Romy w tej sesji mercato czy może

latem?

- Nie chcę wnikać teraz w szczegóły i podawać nazw drużyn, było zainteresowanie i

były równie inne zainteresowane kluby z Włoch. Powiedzmy, że nazwisko Rossiego

znajdowało się zawsze w centrum zainteresowania w mercato ze strony włoskich

klubów pewnego poziomu. Teraz jesteśmy zadowoleni z obranego kierunku i mamy

nadzieję podpisać w poniedziałek kontrakt.

 

Montella jest trenerem, którego kredo to atak, co udowodnił już w zeszłym

sezonie w Catanii i w tym w Fiorentinie. Rossi będzie z pewnością

idealnym napastnikiem dla Fiorentiny, mógłby być nim również dla

Zemana ze względu na jego ofensywną grę?

- Na pewno. Fiorentina i Roma grają w tym momencie najpiękniejszą piłkę we

Włoszech i jedną z najlepszych w Europie, gdzie techniczny gracz z pewnymi

cechami, jak Giuseppe Rossi, wpasowałby się dobrze w grę Zemana, jak również

Montelli. Fiorentina wydaje się być w tym momencie modelowym klubem, jest

dobrze naoliwioną maszyną, a decyzja o pozyskaniu chłopaka została podjęta razem

z trenerem.
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